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BRM. 0002.13.2024 

PROTOKÓŁ Nr VIII.2024 
z sesji Rady Miasta Pruszkowa w dniu 28 listopada 2024 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 17.00 i trwały do godz. 19:10. 
 

Stan Rady -23 radnych -w sesji uczestniczyło 22 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Zaproszeni goście; 
2. Prezydent Miasta; 
3. Zastępcy Prezydenta Miasta; 
4. Skarbnik Miasta. 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD: 
 

1.  Otwarcie obrad sesji. 
2.  Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 5 listopada 2024 roku. 
3.  Przyjęcie porządku obrad. 
4.  Informacja z działalności Prezydenta Miasta Pruszkowa za okres                                   

od 21 października 2024 r. do 17 listopada 2024 r. 
5.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  od obowiązku 

przetargowego trybu zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta 
Pruszkowa i przeniesienie własności nieruchomości z możliwością zastosowania 
przesłanek zawartych w art. 453 kodeksu cywilnego. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Pruszkowa na lata 2024-2045. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Pruszkowa  na 2024 rok. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
niepieniężnego do Spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Zieleń 
Miejska”  Sp. z o.o. z siedzibą w Pruszkowie przy ul. Gordziałkowskiego 9                      
(ul. Stalowa 13). 

9.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody                                        
na wniesienie wkładu niepieniężnego w formie aportu nieruchomości 
gruntowej  na pokrycie podwyższonego udziału kapitału zakładowego spółki 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Zieleń Miejska” Sp. z o.o. z siedzibą         
w Pruszkowie  przy ul. Gordziałkowskiego 9 (ul. Ołówkowa 24). 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
części nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Daszyńskiego 5 i odstąpienie                                              
od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
części nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Obrońców Pokoju 14                             
i odstąpienie  od przetargowego trybu zawarcia umowy. 
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12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
części nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Obrońców Pokoju 14                             
i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

13.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki wypłacania nauczycielom 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego i warunki przyznawania nagród                      
ze specjalnego funduszu nagród oraz szczegółowe warunki obliczania                                      
i wypłacania wynagrodzenia  za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Miasto Pruszków                                     
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3  ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                          
i o wolontariacie na rok 2025. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta Pruszkowa dotyczącego 
zwiększającej się populacji dzików. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obszaru miasta Pruszkowa przy ulicy Stefana Bryły. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 września 2024 roku. 
18.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 25 września 2024 roku. 
19.  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi na Prezydenta Miasta 

Pruszkowa oraz Komendanta Straży Miejskiej w Pruszkowie do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Pruszkowa. 

20.  Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Pruszkowa na 2025 rok. 

21.  Wnioski i oświadczenia radnych. 
22.  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Miasta. 
23.  Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ad.pkt.1. 
 

Karol Chlebiński – Przewodniczący Rady Miasta Pruszkowa 
otworzył obrady VIII sesji Rady Miasta Pruszkowa.  
Przywitał Prezydenta Miasta, Zastępców Prezydenta, Panią Skarbnik, mieszkańców 
Pruszkowa, zaproszonych gości oraz radnych.  
Poinformował, że w sesji uczestniczy w obecnej chwili 22 radnych, co oznacza, że Rada 
jest prawomocna do podejmowania uchwał. 
Przypomniał, że obraz i dźwięk z sesji jest transmitowany na żywo na stronie miasta 
Pruszkowa w Biuletynie Informacji Publicznej. Udział w sesji oznacza wyrażenie zgody                                                     
na rozpowszechnianie własnego wizerunku.  
 

Ad.pkt.2. 
 

Karol Chlebiński – Przewodniczący Rady Miasta Pruszkowa 
Poinformował, że do protokołu z dnia 5.11.2024 nie wypłynęły uwagi, uważa protokół 
za przyjęty. 
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Ad.pkt.3. 
 

Piotr Bąk -Prezydent Miasta Pruszkowa 
Złożył do porządku obrad sesji wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji jako 
pkt. 6 – Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę Nr LXXXVII.808.2023 Rady Miasta 
Pruszkowa z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie: określenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla samorządowych zakładów budżetowych na 2024 r.  
Karol Chlebiński – Przewodniczący Rady Miasta Pruszkowa 
Złożył do porządku obrad sesji wnioski o: 
- wprowadzenie do porządku obrad sesji jako pkt. 21 - Podjęcie uchwały                        

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Pruszkowa, 

- przeniesienie pkt. 21 - Wnioski i oświadczenia radnych  do pkt 5. 
 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia wniosku o wprowadzenie do porządku 
obrad sesji jako pkt. 6 – Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę                                            
Nr LXXXVII.808.2023 Rady Miasta Pruszkowa z dnia 28 grudnia 2023 r.,                         
w sprawie: określenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowych 
zakładów budżetowych na 2024 r.: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia wniosku o wprowadzenie do porządku 
obrad sesji jako pkt. 21 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Pruszkowa: ZA: 22, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia wniosku w sprawie  przeniesienia pkt. 21               
do pkt 5: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (18): Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, Robert Jancik, Julia 
Kossakowska, Agnieszka Kostera, Michał Lewandowski, Michał Maj, Radosław 
Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek 
Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, Marzena Wieteska, Katarzyna 
Włodarczyk, WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Kamil Augustyniak, Dariusz Krupa, Adam 
Wróblewski, Paweł Zagrajek, NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka. 
 

PRZYJĘTY PORZĄDEK OBRAD: 
 

1.  Otwarcie obrad sesji. 
2.  Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 5 listopada 2024 roku. 
3.  Przyjęcie porządku obrad. 
4.  Informacja z działalności Prezydenta Miasta Pruszkowa za okres                                   

od 21 października 2024 r. do 17 listopada 2024 r. 
5.  Wnioski i oświadczenia radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  od obowiązku 

przetargowego trybu zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta 
Pruszkowa i przeniesienie własności nieruchomości z możliwością zastosowania 
przesłanek zawartych w art. 453 kodeksu cywilnego. 

7.  Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę Nr LXXXVII.808.2023 Rady Miasta 
Pruszkowa z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie: określenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla samorządowych zakładów budżetowych na 2024 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Pruszkowa na lata 2024-2045. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta 
Pruszkowa  na 2024 rok. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
niepieniężnego do Spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Zieleń 
Miejska”  Sp. z o.o. z siedzibą w Pruszkowie przy ul. Gordziałkowskiego 9                      
(ul. Stalowa 13). 

11.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody                                        
na wniesienie wkładu niepieniężnego w formie aportu nieruchomości 
gruntowej  na pokrycie podwyższonego udziału kapitału zakładowego spółki 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Zieleń Miejska” Sp. z o.o. z siedzibą         
w Pruszkowie  przy ul. Gordziałkowskiego 9 (ul. Ołówkowa 24). 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
części nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Daszyńskiego 5 i odstąpienie                                              
od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
części nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Obrońców Pokoju 14                             
i odstąpienie  od przetargowego trybu zawarcia umowy. 
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14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
części nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Obrońców Pokoju 14                             
i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy. 

15.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki wypłacania nauczycielom 
dodatków do wynagrodzenia zasadniczego i warunki przyznawania nagród                      
ze specjalnego funduszu nagród oraz szczegółowe warunki obliczania                                      
i wypłacania wynagrodzenia  za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Miasto Pruszków                                     
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3  ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                          
i o wolontariacie na rok 2025. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta Pruszkowa dotyczącego 
zwiększającej się populacji dzików. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obszaru miasta Pruszkowa przy ulicy Stefana Bryły. 

19.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 września 2024 roku. 
20.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 25 września 2024 roku. 
21.  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi na Prezydenta Miasta 

Pruszkowa oraz Komendanta Straży Miejskiej w Pruszkowie do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Pruszkowa. 

22.  Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Pruszkowa na 2025 rok. 

23.  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady Miasta. 
24.  Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ad.pkt.4. 
 

Paweł Zagrajek- Radny 
Zapytał o Zarządzenie 206 w sprawie uchylenia zarządzenia w sprawie przejęcia 
samochodu marki Volkswagen Golf na własność gminy Miasto Pruszków? Dlaczego 
poprzednie zarządzenie zostało uchylone? 
Piotr Bąk -Prezydent Miasta Pruszkowa 
Poinformował, że udzieli Radnemu odpowiedzi na piśmie. 
Paweł Zagrajek- Radny 
Zapytał o Zarządzenie 211 z 6 listopada br. w sprawie powołania Komisji Przetargowej 
Czego będzie dotyczył przetarg? 
Piotr Bąk -Prezydent Miasta Pruszkowa 
Odpowiedział, że w Zarządzeniu w §1 ust. 1 zostało wyszczególnione czego dotyczy 
przetarg. Jest to trzeci przetarg ustny na zbycie nieruchomości w gminie Sochocim, 
gmina Kępa. 
Paweł Zagrajek- Radny 
Zapytał o Zarządzenie 213 z 13 listopada br. w sprawie powołania członków Zespołu  
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Interdyscyplinarnego w Pruszkowie? Czym Zespół będzie się zajmował? 
Piotr Bąk -Prezydent Miasta Pruszkowa 
Poinformował, że jest to Zespół, który funkcjonuje od wielu lat. Zmiana w jego 
składzie nastąpiła w związku z rezygnacją jednego z członków Zespołu. 
Zespół rozpatruje m.in. wnioski o założenie Niebieskiej Karty w związku z przemocą      
w rodzinie. 
 

Informacja z działalności Prezydenta Miasta Pruszkowa za okres od 21 października 
2024 r. do 17 listopada 2024 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
  

Ad.pkt.5. 
 

Dariusz Krupa- Radny 
Przypomniał, iż na poprzedniej sesji zwracał się do Prezydenta z wnioskiem, aby 
wystąpił do Starosty Pruszkowskiego z prośbą o udzielenie informacji nt. dalszego 
funkcjonowania Przychodni przy ul. Drzymały. Zapytał czy pismo w powyższej sprawie 
zostało przekazane do Starostwa?  
Piotr Bąk -Prezydent Miasta Pruszkowa 
Poinformował, że pismo zostało skierowane do Zarządu Powiatu Pruszkowskiego                    
i do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi.  
W chwili obecnej trwa kompletowanie dokumentacji archiwalnej związanej                           
z budynkiem przy ul. Drzymały. 
Dariusz Krupa- Radny 
Zapytał, kiedy pismo zostało przekazane? Na posiedzeniu Komisji Zdrowia Rady 
Powiatu w dniu 21 listopada br. na pytanie jednego z radnych padła odpowiedź,                      
że takie pismo do Starostwa nie trafiło. 
Piotr Bąk -Prezydent Miasta Pruszkowa 
Odpowiedział, że udzieli Radnemu informacji e-mailowo, kiedy pismo zostało 
przekazane wraz z potwierdzeniem wysłania. 
Dariusz Krupa- Radny 
Zwrócił się do Prezydenta z prośbą o przesłanie odpowiedzi, która zostanie udzielona. 
Następnie przedstawił sytuację Przychodni przy ul. Drzymały. Jest to budynek,                        
w którym funkcjonuje wiele przychodni, a jest on od wielu lat zaniedbywany. Problem 
z dostępem do niego mają zarówno osoby niepełnosprawne jak i matki z małymi 
dziećmi w wózkach, gdyż schody do wejścia z jednej strony budynku są tak zniszczone, 
że wyłączono je z użytku. Jest to problem zarówno dla pacjentów jak i dla personelu. 
Budynek jest własnością Starostwa zarządzanym przez Dyrektora ZP ZOZ                                  
w Pruszkowie, który zarówno podczas sesji Rady Powiatu w październiku br.,                         
na Komisji Zdrowia w listopadzie jak i w odpowiedzi na interpelację Radnego Powiatu                 
co dalej z przychodniami przy ul. Drzymały, przedstawia cyt. „jakiś sielankowy obraz 
przeprowadzania wszystkim poradni i przychodni do Szpitala na Wrzesinie”. 
Mieszkańcy Śródmieścia, zwłaszcza osoby chore, starsze, niemobilne będą miały 
znacznie utrudniony  do nich dostęp, gdyż Szpital zlokalizowany jest na drugim końcu 
miasta. 



7 
 

Stwierdził, iż należy zadać pytanie dlaczego nie dokonywano niezbędnych remontów 
na bieżąco tak, aby nie było konieczności wyłączenia z użytku całego budynku? 
Świadczy to o wielkiej nieodpowiedzialności osób zarządzających i traktowaniu 
mieszkańców Pruszkowa przedmiotowo. 
Piotr Bąk -Prezydent Miasta Pruszkowa 
Stwierdził, że ubolewa nad faktem, iż istnieją plany przeprowadzenia placówek 
zdrowotnych z budynku i dlatego w piśmie zadał pytanie o zakres przenosin.  
Istnieje domniemanie, iż w dokumentach przekazujących przez miasto budynek przy 
ul. Drzymały na rzecz Starostwa, jest zapis, iż ma on służyć celom zdrowotnym. 
Dlatego też kompletowana jest dokumentacja archiwalna. 
Karol Chlebiński – Przewodniczący Rady Miasta Pruszkowa 
Zaznaczył, iż temat przeznaczenia budynku przy ul. Drzymały jest poruszany od kilku 
lat. Przypomniał, że w 2016 roku podjęto próbę usunięcia podmiotów leczniczych z tej 
lokalizacji poprzez drastyczną podwyżkę czynszu i wręczenie wypowiedzeń najmu.  
Porozumienie przekazujące przez miasto budynek Powiatowi Pruszkowskiemu 
wskazywało warunek zachowania w nim usług zdrowotnych dla ludności  i zapewniało 
preferencyjne stawki najmu. 
Zaznaczył, że koszty remontów przeprowadzanych wewnątrz budynku pokrywane                 
są ze środków finansowych podmiotów wynajmujących powierzchnie.              
Stwierdził, że pomysł przenosin jest abstrakcyjny, odrealniony i nietrafiony. 
Uznał, iż Rada na kolejnej sesji powinna podjąć uchwałę wyrażającą stanowisko w tej 
sprawie. 
Michał Maj- Przewodniczący komisji PABiPS 
Przypomniał, iż Komisja Prawa pracuje nad zmianami do Statutu Miasta Pruszkowa                 
i zwrócił się do osób zainteresowanych o zgłaszanie propozycji. 
Adam Wróblewski- Radny 
Wyraził zaniepokojenie, iż w zespole zajmującym się zmianami do Statutu nie ma 
przedstawicieli wszystkich klubów działających w Radzie. 
Michał Maj- Przewodniczący komisji PABiPS 
Poinformował, iż nad zmianami do Statutu pracuje cała Komisja Prawa, Administracji, 
Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, w której członkami są przedstawiciele wszystkich 
klubów oraz radni niezrzeszeni.  
Dodał, że jest otwarty na propozycje dołączenia osób spoza Komisji zainteresowanych 
pracą nad Statutem. Zespół, który powstał w ramach Komisji, ma charakter techniczny 
tj. ma za zadanie zebrać wszystkie propozycje zmian i przekazać je spisane w jednym 
dokumencie członkom Komisji do rozpatrzenia. 
Piotr Bąk -Prezydent Miasta Pruszkowa 
W odpowiedzi na pytanie Radnego Zagrajka dot. Zarządzenia 206 poinformował,                  
iż właściciel auta odebrał pojazd z parkingu i dlatego uchylone zostało Zarządzenie                     
w sprawie przejęcia samochodu na własność gminy. 
Paweł Makuch – Radny 
W związku z umową na kwotę prawie 9 000 zł dla Hufca ZHP związaną z przekazaniem 
Betlejemskiego Światła Pokoju – zadanie jednorazowe realizowane od 9 do 31  
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grudnia - zwrócił się do Prezydenta o informację, jakie atrakcje w tym okresie 
przewidywane są dla mieszkańców Pruszkowa? 
Zaznaczył, że Betlejemskie Światło Pokoju jest wydarzeniem organizowanym                        
na terenie całego kraju od 1991 roku i w Pruszkowie nie było takiej sytuacji.  
Dodał, że z informacji na oficjalnych stronach dotyczących idei Betlejemskiego Światła 
Pokoju wynika, iż cyt. ”trochę się kłóci z kwestiami finansowymi”. 
Piotr Bąk -Prezydent Miasta Pruszkowa 
Poinformował, iż o finansowanie zadania w ramach małego grantu wystąpili harcerze. 
Okres realizacji zadania został tak rozpisany, aby można je było w odpowiednim czasie 
rozliczyć.  
Wydarzenie tj. przekazanie Betlejemskiego Światła Pokoju, odbędzie się w dniu                  
18 grudnia br. na Placu Jana Pawła II przy Urzędzie Stanu Cywilnego. Koszty, o których 
wspomniał Radny, w znaczącym stopniu związane są z nagłośnieniem, występem 
Zespołów oraz zakupem lampionów. 
 

Ad.pkt.6. 
 

Dorota Kossakowska – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie                                 
od obowiązku przetargowego trybu zbycia nieruchomości stanowiącej własność 
Miasta Pruszkowa i przeniesienie własności nieruchomości z możliwością 
zastosowania przesłanek zawartych w art. 453 kodeksu cywilnego. 
Poinformowała, że uchwała dotyczy nieruchomości, którą miasto nabyło w spadku             
z dobrodziejstwem inwentarza czyli z długami. Osoba sąsiadująca z nieruchomością 
wyraziła chęć jej zakupu wraz z obciążeniami wobec czego Prezydent zwraca się                 
do Rady o podjęcie uchwały pozwalającej na powyższą transakcję. 
Marzena Wieteska- Przewodnicząca komisji GKiFM 
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Finansów Miasta pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Kamil Augustyniak – Radny 
Zapytał, za jaką kwotę zainteresowany  nabędzie nieruchomość? 
Dorota Kossakowska – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
Odpowiedziała, że nieruchomość zostanie nabyta za wartość długów, które ciążyły                
na spadkodawcy. Wartość nieruchomości, zgodnie z wyceną rzeczoznawcy, została 
oszacowana na kwotę  980 000 zł, natomiast zobowiązania wynoszą ponad                
1 300 000 zł.  
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody                        
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zbycia nieruchomości 
stanowiącej własność Miasta Pruszkowa i przeniesienie własności nieruchomości                
z możliwością zastosowania przesłanek zawartych w art. 453 kodeksu cywilnego:  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 

Wyniki imienne: 
ZA (19): Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, Robert Jancik, Julia  
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Kossakowska, Agnieszka Kostera, Michał Lewandowski, Michał Maj, Radosław 
Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek 
Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, Marzena Wieteska, Katarzyna 
Włodarczyk, Adam Wróblewski, WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Kamil Augustyniak, Dariusz 
Krupa, Paweł Zagrajek, NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
 

Uchwała nr VIII.98.2024 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Ad.pkt.7. 
 

Dorota Kossakowska – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr LXXXVII.808.2023 Rady Miasta 
Pruszkowa z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie: określenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla samorządowych zakładów budżetowych na 2024 r. 
Poinformowała, że proponowana kwota zwiększenia dotacji dla Pływalni „Kapry”                 
o 300 000 zł jest zgodna z wnioskiem jednostki.  
W związku z tym, iż istnieje obowiązek ustalenia stawki dotacji za jedną godzinę 
udostępnienia pływalni,  po dokonaniu zmian  wynosi ona 398,11 za 1h. 
Marzena Wieteska- Przewodnicząca komisji GKiFM 
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Finansów Miasta pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Małgorzata Widera- Przewodnicząca komisji OKiS 
Poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Adam Wróblewski- Radny 
Zwrócił uwagę na wypowiedź Pani Prezydent podczas Komisji Oświaty, która 
stwierdziła, że dotacja dla Pływalni jest zwiększana w związku ze wcześniejszą 
niegospodarnością. 
Dorota Kossakowska – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
stwierdziła, iż nie informowała podczas Komisji, że dotacja jest zwiększana w związku  
z niegospodarnością na Basenie lecz, że Basenowi brakuje środków na zapłacenie 
składek ZUS oraz na opłacenie energii elektrycznej. Jedynie nadmieniła, co wcześniej 
działo się w jednostce. 
Adam Wróblewski- Radny 
Przypomniał, że była również mowa o przeprowadzonej kontroli na Pływalni „Kapry”                
i zapytał, czy w związku ze stwierdzonymi przez Komisję nieprawidłowościami osoby 
za nie odpowiedzialne poniosą konsekwencje? 
Dorota Kossakowska – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
Udzieliła twierdzącej odpowiedzi. 
Piotr Bąk- Prezydent Miasta Pruszkowa 
Dodał, że zawiadomienie w powyższej sprawie zostało złożone do odpowiednich 
organów. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę                                  
Nr LXXXVII.808.2023 Rady Miasta Pruszkowa z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie: 
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określenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowych zakładów 
budżetowych na 2024 r.: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (21): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Ewa Nowacka, Rafał Rogulski, Łukasz 
Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, Marzena Wieteska, 
Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek, WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): 
Paweł Makuch, NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
  

Uchwała nr VIII.99.2024 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Ad.pkt.8. 
 

Piotr Bąk- Prezydent Miasta Pruszkowa 
Zwrócił się z prośbą, aby Pani Skarbnik przedstawiła w tym punkcie zarówno projekt 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 
Pruszkowa na lata 2024-2045 jak i projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian              
w budżecie miasta Pruszkowa oraz, aby dyskusja również odbyła się nad dwoma w/w 
projektami uchwał. Głosowanie natomiast odbędzie się zgodnie z procedurą,                    
nad każdą uchwałą. 
Małgorzata Zielonka- Skarbnik Miasta 
Poinformowała, że w zakresie Wieloletniej Prognozy Finansowej proponuje się 
dokonać aktualizacji, w związku z wprowadzonymi zmianami po stronie dochodów            
i wydatków budżetu miasta Pruszkowa na 2024 rok, zarządzeniami Prezydenta oraz              
z wnioskami złożonymi do procedowanych uchwał. 
Następnie omówiła dokonywane zmiany, które zostały szczegółowo opisane                                  
w uzasadnieniach do omawianych projektów uchwał. 
Marzena Wieteska- Przewodnicząca komisji GKiFM 
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Finansów Miasta pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Maria Biernacka- Przewodnicząca komisji OŚiI 
Poinformowała, że Komisja Ochrony Środowiska i Innowacyjności pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Małgorzata Widera- Przewodnicząca komisji OKiS 
Poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Michał Maj- Przewodniczący komisji PABiPS 
Poinformował, że Komisja Prawa, Administracji, Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian                 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Pruszkowa na lata 2024-2045:      
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ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
 

Uchwała nr VIII.100.2024 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Ad.pkt.9. 
 

Piotr Bąk- Prezydent Miasta Pruszkowa 
Poinformował, że projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta 
Pruszkowa na 2024 rok został omówiony przez Panią Skarbnik w poprzednim punkcie 
porządku obrad. 
Marzena Wieteska- Przewodnicząca komisji GKiFM 
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Finansów Miasta pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Maria Biernacka- Przewodnicząca komisji OŚiI 
Poinformowała, że Komisja Ochrony Środowiska i Innowacyjności pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
Małgorzata Widera- Przewodnicząca komisji OKiS 
Poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Michał Maj- Przewodniczący komisji PABiPS 
Poinformował, że Komisja Prawa, Administracji, Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian                 
w budżecie miasta Pruszkowa na 2024 rok: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
 

Uchwała nr VIII.101.2024 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad.pkt.10. 
 

Piotr Bąk- Prezydent Miasta Pruszkowa 
Poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
niepieniężnego do Spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Zieleń Miejska”  
Sp. z o.o. z siedzibą w Pruszkowie przy ul. Gordziałkowskiego 9 jest związany                           
z kontynuacją działań poprzedniej kadencji, kiedy Rada wielokrotnie zwracała się                  
o zakup nieruchomości przy ul. Stalowej 13.  
Dodał, iż w dniu 31 października 2024 r. podpisany został akt zakupu, a tym samym 
nastąpiło przeniesienie prawa własności na Miasto Pruszków. Dzięki temu Miasto jest 
w dyspozycji kwartału działek nr : 44/1, 45/1, 43 i 42 w obrębie 19 położonych 
pomiędzy ulicami: Ołówkową i Stalową. 
Podjęcie uchwały będzie pozwalało na przekazanie w/w terenu w postaci aportu                  
do TBS „Zieleń Miejska” na cele budownictwa mieszkaniowego w ramach TBS lub 
programu „”Lepsze lokum”. 
Dodał, iż miasto wystąpiło do Izby Skarbowej o indywidualną interpretacje zapisów 
ustawy o podatku VAT aby ustalić, czy powyższa transakcja będzie obciążona 
podatkiem VAT czy też nie. Do czasu otrzymania odpowiedzi, akt notarialny 
przekazujący nieruchomość na rzecz TBS nie zostanie podpisany.  
Marzena Wieteska- Przewodnicząca komisji GKiFM 
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Finansów Miasta pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody                       
na wniesienie wkładu niepieniężnego do Spółki Towarzystwo Budownictwa 
Społecznego „Zieleń Miejska”  Sp. z o.o. z siedzibą w Pruszkowie przy                                  
ul. Gordziałkowskiego 9 (ul. Stalowa 13) : ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
 

Uchwała nr VIII.102.2024 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Ad.pkt.11. 
 

Piotr Bąk- Prezydent Miasta Pruszkowa 
Poinformował, że projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wyrażenia zgody                  
na wniesienie wkładu niepieniężnego w formie aportu nieruchomości gruntowej                     
na pokrycie podwyższonego udziału kapitału zakładowego spółki Towarzystwo 
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Budownictwa Społecznego „Zieleń Miejska” Sp. z o.o. z siedzibą w Pruszkowie  przy            
ul. Gordziałkowskiego 9 dotyczy skorygowania błędu, który zaistniał w uchwale                          
nr LXXXIII.773.2023 z dnia 28.09.2023 r. Podejmując powyższą uchwałę Rada wyraziła 
zgodę na aport do TBS nieruchomości położonej przy ul. Ołówkowej 24 jednakże 
błędnie wpisana została jego wartość. 
Dodał, że również przy tej sprawie akt notarialny zostanie podpisany po uzyskaniu 
interpretacji z Izby Skarbowej 
Marzena Wieteska- Przewodnicząca komisji GKiFM 
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Finansów Miasta pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego w formie aportu 
nieruchomości gruntowej na pokrycie podwyższonego udziału kapitału     
zakładowego spółki Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Zieleń Miejska”              
Sp. z  o.o. z siedzibą w Pruszkowie  przy ul. Gordziałkowskiego 9 (ul. Ołówkowa 24) : 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek, 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
 

Uchwała nr VIII.103.2024 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

Ad.pkt.12. 
 

Dorota Kossakowska – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
Poinformowała, że przedstawi jednorazowo trzy kolejne projekty uchwał, gdyż             
są one tożsame. Uchwały dotyczą dzierżaw miejsc pod garaże przenośne blaszane, 
które dzierżawią mieszkańcy danych nieruchomości czyli: Daszyńskiego 5 i Obrońców 
Pokoju 14. Jest to przedłużenie umów na kolejne 10 lat. 
Marzena Wieteska- Przewodnicząca komisji GKiFM 
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Finansów Miasta pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody                      
na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej położonej przy                
ul. Daszyńskiego 5 i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy:                
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński,  
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Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
 

Uchwała nr VIII.104.2024 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

Ad.pkt.13. 
 

Dorota Kossakowska – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
Poinformowała, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
dzierżawy części nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Obrońców Pokoju 14                
i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy jest tożsamy z uchwałą 
podjętą w poprzednim punkcie porządku obrad. 
Marzena Wieteska- Przewodnicząca komisji GKiFM 
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Finansów Miasta pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody                      
na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej położonej przy                
ul. Obrońców Pokoju 14 i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy:              
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński,  
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
 

Uchwała nr VIII.105.2024 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

Ad.pkt.14. 
 

Dorota Kossakowska – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
Poinformowała, że kolejny projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Obrońców 
Pokoju 14 i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy jest tożsamy                      
z uchwałami podjętymi w poprzednich punktach porządku obrad. 
Marzena Wieteska- Przewodnicząca komisji GKiFM 
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Finansów Miasta pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody                      
na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej położonej przy                
ul. Obrońców Pokoju 14 i odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy:              
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński,  
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
 

Uchwała nr VIII.106.2024 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Ad.pkt.15. 
 

Michał Landowski – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
Poinformował, że projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki wypłacania 
nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego i warunki przyznawania 
nagród ze specjalnego funduszu nagród oraz szczegółowe warunki obliczania                          
i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw zakłada zwiększenie stawki za wychowawstwo z kwoty 310 zł do 500 zł                 
od 1 stycznia 2025 roku. Projekt uchwały jest zbieżny z wnioskiem Komisji Oświaty, 
Kultury i Sportu  o zwiększenie stawki do 450 zł. 
Treść uchwały uzyskała pozytywne opinie związków zawodowych: ZNP Oddział 
Powiatowy Pruszków oraz NSZZ „Solidarność” Region Mazowsze w dniu                                 
16 października br., a środki na powyższy cel zostały zabezpieczone w projekcie 
budżetu miasta Pruszkowa na 2025 rok. 
Małgorzata Widera- Przewodnicząca komisji OKiS 
Poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki wypłacania 
nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego i warunki przyznawania 
nagród ze specjalnego funduszu nagród oraz szczegółowe warunki obliczania                       
i wypłacania wynagrodzenia  za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński,  
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
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Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka. 
 

Uchwała nr VIII.107.2024 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Ad.pkt.16. 
 

Michał Landowski – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
Poinformował, że projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Miasto 
Pruszków z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3         
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                              
i o wolontariacie na rok 2025 jest programem cyklicznie uchwalanym co roku                    
na kolejny rok, co jest niezbędne do zlecania realizacji zadań publicznych organizacjom 
pozarządowym działającym na terenie Miasta Pruszkowa po przeprowadzonych 
konkursach ofert. 
Dodał, iż Program był konsultowany w formie otwartej w dniach od 8 do 29 
października br., jak również w dniu 15 października br. odbyło się spotkanie                            
z przedstawicielami organizacji pozarządowych z terenu miasta Pruszkowa i uzyskał 
pozytywne opinie.  
Małgorzata Widera- Przewodnicząca komisji OKiS 
Poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Adam Wróblewski – Radny 
Zapytał, czy do Programu wprowadzono zmiany w stosunku do obowiązującego                        
w roku bieżącym? 
Michał Landowski – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
Odpowiedział, że wprowadzono kilka kosmetycznych zmian dotyczących poszerzenia 
katalogu zadań, które mogą być realizowane w ramach Programu oraz określono 
kwotę, którą zabezpieczono w projekcie  budżetu w wysokości 2 917 460 zł. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie Programu współpracy 
Gminy Miasto Pruszków z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których 
mowa w art. 3  ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego  i o wolontariacie na rok 2025: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński,  
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka. 
 

Uchwała nr VIII.108.2024 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad.pkt.17. 
 

Maria Biernacka – Przewodnicząca Komisji OŚiI 
Przedstawiła projekt uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta Pruszkowa 
dotyczącego zwiększającej się populacji dzików. 
Poinformowała, że Komisja Ochrony Środowiska i Innowacyjności przyjęła wniosek                 
w sprawie wykreślenia ze stanowiska fragmentu tekstu: ‘’Równie istotne jest 
opracowanie nowych / zmodyfikowanych procedur określających ograniczanie 
populacji tych zwierząt przy jednoczesnej dbałości o elementy środowiska 
naturalnego’’ i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały bez powyższego zdania.  
Bartosz Brzeziński - Radny 
Poinformował, że zgadza się z koncepcją prezentowanego stanowiska Rady, jednak 
zwrócił uwagę na brak danych rzeczywistego wzrostu populacji dzików na terenie 
miasta, co nie pozwala na określenie jak duże jest to zagrożenie dla mieszkańców. 
Wyraził nadzieję, że na szczeblu centralnym zostaną wypracowane rozwiązania 
optymalne nie skupiające się jedynie na eksterminacji dzików, które wg. Radnego 
odgrywają istotną rolę w ekosystemie. 
Adam Wróblewski – Radny 
Zwrócił uwagę na potrzebę przemyślanego zagospodarowywania terenów, aby dziki 
nie musiały szukać nowych miejsc do bytowania zbliżając się do miasta. 
Łukasz Ruszczyk – Radny 
Odpowiadając Radnemu Brzezińskiemu poinformował, że nie przeprowadza się 
liczenia populacji dzików na terenach miast z powodów czysto technicznych.                          
O rosnącej populacji dzików może świadczyć rosnąca liczba obserwacji.  
Z informacji pozyskanych od Straży Miejskiej oraz od innych radnych można 
wnioskować, że coraz częściej mieszkańcy widują watahy dzików. Biorąc pod uwagę 
znaczący przyrost dzików rok do roku i brak naturalnych wrogów przyrost jest 
oczywisty i spodziewany. 
W nawiązaniu do wypowiedzi dotyczącej przemieszczania się dzików stwierdził,                        
że dzik nie przeniesie się do miasta lecz na inne niezabudowane tereny, gdzie 
spokojnie będzie mógł bytować.  
 

Wyniki głosowania w sprawie wniosku o wykreślenie fragmentu zdania : ‘’Równie 
istotne jest opracowanie nowych/zmodyfikowanych procedur określających 
ograniczanie populacji tych zwierząt przy jednoczesnej dbałości o elementy 
środowiska naturalnego’’: ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1. 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14): Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Robert Jancik, Julia Kossakowska, 
Agnieszka Kostera, Michał Lewandowski, Radosław Majewski, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Jacek Rybczyński, Małgorzata Widera, Marzena Wieteska, Katarzyna 
Włodarczyk, Adam Wróblewski, PRZECIW (3): Michał Maj, Łukasz Ruszczyk, Dorota 
Smak, WSTRZYMUJĘ SIĘ (5): Kamil Augustyniak, Karol Chlebiński, Dariusz Krupa, Paweł 
Makuch, Paweł Zagrajek, NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka 
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Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta 
Pruszkowa dotyczącego zwiększającej się populacji dzików: ZA: 20, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński,  
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Ewa Nowacka, Rafał Rogulski, Jacek 
Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, Marzena Wieteska, Katarzyna 
Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek,  WSTRZYMUJĘ SIĘ: (2) Paweł Makuch, 
Łukasz Ruszczyk, NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka. 
 

Uchwała nr VIII.109.2024 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Ad.pkt.18 
 

Michał Landowski – Zastępca Prezydenta Miasta Pruszkowa 
Poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Pruszkowa przy ulicy 
Stefana Bryły sporządzany został na podstawie uchwały Nr LXXXI.757.2023 i dotyczy 
obszaru, który w większości jest już zabudowany. Na działce ew. nr 29/2, w obrębie 
geodezyjnym 17 zlokalizowane są budynki warsztatowe i parkingi.  
Do sporządzenia planu przystąpiono na wniosek PKS Grodzisk Mazowiecki.  
Dodał, iż celem sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
jest zmiana zapisów obowiązującego miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, których uwzględnienie, oprócz gospodarowania odpadami, umożliwi 
realizację bazy infrastruktury technicznej dla obsługi samochodowej komunikacji 
miejskiej w Pruszkowie. 
Plan został wyłożony do publicznego wglądu i nie zgłoszone do niego uwag                               
i wniosków. 
Na terenie, którego plan dotyczy powstanie m.in. myjnia dla samochodów 
ciężarowych i osobowych, parking dla autobusów i samochodów osobowych jak 
również stacja paliw. 
Marzena Wieteska- Przewodnicząca komisji GKiFM 
Poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Finansów Miasta pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Pruszkowa przy 
ulicy Stefana Bryły: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 1. 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
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Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka. 
 

Uchwała nr VIII.110.2024 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

Ad.pkt.19. 
 

Jacek Rybczyński- Przewodniczący komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 września 2024 roku. 
Poinformował, że komisja uznała petycję za zasadną oraz odczytał uzasadnienie. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji                    
z dnia 2 września 2024 roku: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,                             
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka. 
 

Uchwała nr VIII.111.2024 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Ad.pkt.20. 
 

Jacek Rybczyński- Przewodniczący komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 25 września 2024 roku. 
Poinformował, że komisja uznała petycję za zasadną oraz odczytał uzasadnienie. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji                    
z dnia 25 września 2024 roku: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,                             
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 

Wyniki imienne: 
ZA (21): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Rafał Rogulski, Łukasz 
Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, Marzena Wieteska, 
Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek, WSTRZYMUJĘ SIĘ: (1): Ewa 
Nowacka, NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka. 
 

Uchwała nr VIII.112.2024 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Ad.pkt.21. 
 

Karol Chlebiński – Przewodniczący Rady Miasta Pruszkowa 
Poinformował, iż projekt uchwały w sprawie przekazania skargi na Prezydenta Miasta 
Pruszkowa oraz Komendanta Straży Miejskiej w Pruszkowie do Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Pruszkowa wraz z uzasadnieniem i treścią skargi został 
zamieszczony na esesji. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przekazania skargi                       
na Prezydenta Miasta Pruszkowa oraz Komendanta Straży Miejskiej w Pruszkowie 
do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Pruszkowa: ZA: 22, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka. 
 

Uchwała nr VIII.113.2024 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Ad.pkt.22. 
 

Karol Chlebiński – Przewodniczący Rady Miasta Pruszkowa 
poinformował, że w dniu 21 listopada 2024 roku wpłynęła do Przewodniczącego Rady 
rezygnacja Pani Małgorzaty Widery z członkostwa w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Klub Radnych KO zgłosił jako swojego przedstawiciela do w/w Komisji Radną Katarzynę 
Włodarczyk. 
Zapytał czy Radna wyraża zgodę na dołączenie do Komisji? 

Katarzyna Włodarczyk – Radna 
Wyraziła zgodę. 
 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w składzie 

osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Pruszkowa: ZA: 22, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka. 
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Uchwała nr VIII.114.2024 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 

Ad.pkt.23. 
 

Łukasz Ruszczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
poinformował, że na podstawie § 37 ust. 5 Statutu Miasta Pruszkowa przedstawia 
Radzie Miasta projekt planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok.  
Wniósł do planu pracy autopoprawkę polegającą na: 
- w styczniu w pkt. 3 należy wpisać pełną nazwę Wydziału Geodezji, 

Gospodarowania Mieniem i Estetyki Miasta, 
- w październiku, listopadzie i grudniu zapis „rozpoczęcie kontroli w Urzędzie 

Stanu Cywilnego w zakresie wykorzystania budżetu” należy zastąpić zdaniem 
„Rozpoczęcie kontroli realizacji budżetu Miasta w zakresie działań Urzędu Stanu 
Cywilnego w latach 2023 i 2024”. 

 

Wyniki głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Pruszkowa na 2025 rok: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 
SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22): Kamil Augustyniak, Maria Biernacka, Bartosz Brzeziński, Karol Chlebiński, 
Robert Jancik, Julia Kossakowska, Agnieszka Kostera, Dariusz Krupa, Michał 
Lewandowski, Michał Maj, Radosław Majewski, Paweł Makuch, Ewa Nowacka, Rafał 
Rogulski, Łukasz Ruszczyk, Jacek Rybczyński, Dorota Smak, Małgorzata Widera, 
Marzena Wieteska, Katarzyna Włodarczyk, Adam Wróblewski, Paweł Zagrajek 
NIEOBECNI (1): Magdalena Sawicka. 
 

Uchwała nr VIII.115.2024 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 

Piotr Bąk – Prezydent Miasta Pruszkowa 
Zaprosił wszystkich na dwa najbliższe wydarzenia, których organizatorem jest miasto. 
Pierwsze z nich odbędzie się w dniu 8 grudnia br. w godzinach: 11.00 – 19.00 -  będzie 
to Jarmark Bożonarodzeniowy na skwerze Jana Pawła II przy Urzędzie Stanu 
Cywilnego oraz na terenie Muzeum Starożytnego Hutnictwa Mazowieckiego.  
Drugie wydarzenie odbędzie się 18 grudnia br. o godz. 18.00. Będzie to uroczyste 
przekazanie Betlejemskiego Światła Pokoju przygotowane przez pruszkowskich 
harcerzy. 
 

Ad.pkt.24. 
 

Karol Chlebiński – Przewodniczący Rady Miasta Pruszkowa 
Przypomniał, że kolejna sesja odbędzie się w dniu  19 grudnia 2024 r. będzie to sesja 
budżetowa. 
Z materiałami na sesję można będzie się zapoznać na platformie Esesja siedem dni 
przed sesją. 
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Poinformował, że w chwili obecnej nie planuje sesji w styczniu 2025 rok. Jednak jak 
zajdzie taka potrzeba – sesja zostanie zwołana. 
 

Ad.pkt.25. 
 

Karol Chlebiński – Przewodniczący Rady Miasta Pruszkowa 
zamknął obrady VIII sesji Rady Miasta. 
 
        Przewodniczący Rady Miasta 
        w Pruszkowie   
                                                                                     
                                                                                                     Karol Chlebiński 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
 
Agnieszka Pawlik  

Kierownik BRM 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
*Cały zapis wideo z sesji Rady Miasta Pruszkowa dostępny jest na portalu YouTube: 
https://www.youtube.com/channel/UC-I3NNFWY8axfEebfsYCUZw 
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